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Technische vragen PvdA –  Heerschop  

 

1. Wanneer wordt duidelijk wat de invloed is op de kosten ,door de verdubbeling van de 

geproduceerde hoeveelheid Calcinaat ? 

 

Antwoord: 

Van Citters Beheer heeft in haar 2e kwartaalrapportage hierover duidelijkheid geboden. De 2e 

kwartaalrapportage ligt momenteel ter vaststelling bij de stuurgroep ‘Sanering voormalig Thermphos 

terrein’.  In de voortgangsrapportage 3e kwartaal grote projecten zal het college hierop terugkomen.  

 

 

2. Deze verdubbeling is dit een  gevolg van een grotere hoeveelheid Fosfor  of waar komt 

dit nu vandaan?  

 

Antwoord:  

De grotere hoeveelheid komt niet door aanwezigheid van zuivere fosfor. Deze is inmiddels allemaal 

afgevoerd en bevind geen zuivere fosfor meer op het voormalige Thermphos terrein. 

 Er komt meer fosforslik vrij dan initieel voorzien. De variatie in hoeveelheden fosforslik komen onder 

andere door: 

- Peilingen zijn/waren niet altijd overal mogelijk (tanks/vaten niet toegankelijk), waardoor geen 
eenduidig beeld te maken is van de werkelijke hoeveelheid slik; 

- Er zijn meer vaten schoongemaakt, waar toch slik of in ieder geval fosforverdacht materiaal is 
vrijgekomen dan vooraf kon worden voorzien. 

- De cleaning werkzaamheden in het algemeen genereren meer slik. Een groot deel daarvan is ten 
minste fosfor verdacht en moet daarom via de calciner worden verwerkt. 

- Kuubs slik in een vat (in bijvoorbeeld het ovenhuis) is een vastere kuub dan een kuub in de 
fosforopslagtanks. Om vaste kuubs verpompbaar te maken moet er water worden toegevoegd, 
waardoor het totale slikvolume toeneemt. 
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